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Gerard Langeraert  
als voorzitter CvB
+ Perspecto-congres: Focus op toekomst

focus op 
toekomst

Programma

13.30 uur  Inleidingen door Gerard Langeraert en Ben de Reu  
Paneldiscussie onder leiding van journalist Frénk van der Linden.  
Panelleden:  
•  Gerard Langeraert, CvB Onderwijsgroep Perspecto;

  •  Ben de Reu, Gedeputeerde Provincie Zeeland;
  •  Hans de Goeij, plv. Onderwijs Autoriteit Zeeland;
  •  Eric de Ruijsscher, CEO H4A en  

Voorzitter Bouwend Zeeland;
  •  Rianne Vons, directeur-bestuurder  

Stichting Kinderopvang Zeeuws-Vlaanderen.

15.30 uur  Afscheidsbijeenkomst voor Gerard met  
sprekers en optredens Hans Kazàn.

17.00 uur  Receptie met entertainment door de  
bekende Stand-up Magic Hans Kazàn.
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Frénk van der Linden (53), 
freelance journalist, werkt voor on-
der meer de NTR-radio (Kunststof), 
NCRV-televisie (Altijd Wat), VARA (losse 
tv-programma’s) en de Volkskrant.  
Hij publiceerde sinds eind jaren zeven-
tig talloze interviews, reportages en 
documentaires. ‘Schoolvoorbeelden 
van prestaties op zeer hoog niveau’, 
oordeelde de jury die hem de Prijs voor 
de Nederlandse Dagbladjournalistiek 
toekende voor vraaggesprekken in 
NRC Handelsblad. Frénk is regelmatig 
te gast in De Wereld Draait Door.  
Naast zijn journalistieke en literaire  
werk leidt hij regelmatig debatten en 
congressen. Ook geeft hij masterclas-
ses interviewtechniek op scholen en 
redacties van kranten, tijdschriften en 
radio/televisieprogramma’s.

Hans Kazàn is in Nederland een 
begrip door de vele televisieprogram-
ma´s die hij door de jaren heen presen-
teerde en de talloze optredens in the-
aters en tijdens evenementen. Naast 
presentator, schrijver en magic enter-
tainer is Hans Kazàn een veelgevraagd 
motivational & inspirational speaker in 
het bedrijfsleven. Zijn primaire doel is 
mensen inspireren hun dromen om te 
zetten in daden. Dat doet hij met  
passie, enthousiasme en humor.

Ben de Reu is als lid van  
Gedeputeerde Staten (GS) verant-
woordelijk voor o.a. de portefeuilles 
economie&werkgelegenheid en 
kenniseconomie. GS ziet kansen in de 
Zeeuws-Vlaamse Kanaalzone en wil 
daarom verdere ontwikkeling stimu-
leren, mogelijk maken en promoten. 
Sinds enkele jaren wordt in de Kanaal-
zone geïnvesteerd en samengewerkt 
in integrale beleidsontwikkeling en uit-
voering. Het college vindt het belangrijk 
dat er constructief wordt samengewerkt 
tussen ondernemers, onderwijs en 
overheden (de drie O’s) en zet zich dan 
ook onder meer in voor de rol en kan-
sen van de kennis- en onderwijsinstel-
lingen in Zeeland in samenwerking met 
de omliggende gebieden (inclusief met 
Vlaanderen). Daarmee hoopt zij kansen 
voor de inwoners, de huidige én nieuw 
te vestigen bedrijven/organisaties in de 
regio te creëren.

Hans de Goeij is plaatsvervan-
gend Onderwijs Autoriteit Zeeland 
(OAZ). Hij was tevens lid van de 
Taskforce Zeeland, die de minister van 
OCW begin 2010 adviseerde om een 
Onderwijs Autoriteit voor Zeeland in 
te stellen. In zijn loopbaan is hij actief 
geweest in talloze leidinggevende, 
adviserende en bestuurlijke functies 
binnen de zorg. Tot 2010 was Hans de 
Goeij verbonden als directeur-generaal 
volksgezondheid van het departement 
van VWS. De OAZ-inzet richt zich 
mede op samenwerking in Zeeuwse 
primair onderwijs.

Rianne Vons is directeur-be-
stuurder van Stichting Kinderopvang 
Zeeuws-Vlaanderen. Om te komen tot 
een duurzaam en kwalitatief aanbod 
voor kinderopvang en onderwijs in 
Zeeuws-Vlaanderen zullen we over 
moeten gaan tot zeer intensieve  
samenwerking. Samen kunnen we  
zorgen een dekkend netwerk van  
goede kwaliteit voor kinderen, hun 
ouders en voor een werkgelegenheids-
perspectief voor onze medewerkers 
voor de toekomst. Als bestuurders 
zullen we breder moeten denken en 
handelen dan alleen gaan voor onze 
eigen organisatie. Dit moeten onze 
gezamenlijke opdracht zijn!

Eric de Ruijsscher is CEO  
van H4A en voorzitter Bouwend 
Zeeland. Hij ziet volop mogelijkheden 
in Zeeuws-Vlaanderen. ‘We liggen 
langs belangrijke transportroutes naar 
grote Europese havens waar we in 
de toekomst nog meer dan nu van 
kunnen profiteren. Daarvoor zijn nodig: 
bereikbaarheid en infrastructuur, een 
bestuurlijke herindeling (1 gemeente 
Zeeuws-Vlaanderen). En samen- 
werking in het onderwijs. Nog meer  
en intensievere samenwerking  
tussen de PO-scholen.  
Laat ook de 4 VO-scholen in 
Zeeuws-Vlaanderen zo snel  
mogelijk fuseren’.

Gerard Langeraert is tot aan dit 
congres voorzitter College van Bestuur 
van Onderwijsgroep Perspecto. Daar-
naast is hij voorzitter van de coöperatie 
Primair Onderwijs Zeeland en voorzitter 
van het Samenwerkingsverband  
Passend Onderwijs in Zeeuws- 
Vlaanderen. Vanuit zijn functies heeft 
Gerard een heldere kijk ontwikkeld 
op de toekomstmogelijkheden die 
Zeeuws-Vlaanderen op zowel maat-
schappelijk als economisch vlak heeft. 
Samenwerken is voor hem daarbij het 
sleutelwoord. Dit congres wordt Gerard 
aangeboden ter gelegenheid van zijn 
afscheid als voorzitter College van  
Bestuur van Onderwijsgroep Perspecto.


